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Opäť sa opakuje situácia z minulého roku, že je nadmerné sucho a tento stav v nijakom pripade
nežičí rastu nielen hubám. Cez to všetko, sme štamgasti a tak veríme aj v nemožné.

      

Na našich tradičných hubových revíroch je vyprahlá pôda, nálety a ostatné rastlinstvo
povädnuté. Nič potešiteľné a nič nádejné. A naviac ešte celú situáciu sťažuje ťažba dreva, ktorej
neohľaduplná činnosť kompletne a systematicky likviduje podložie. Takže kde by aj teoreticky
mohli rásť hríby, tak už nejaku dobu nebudú aj kedy sa stal zázrak. 
A ozaj ? Môže sa vôbec v tomto pásme chránenej oblasti ťažiť drevo ?.

  

Pripravujeme fotoreportáž.   
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